
 

Begränsad delning 

Årsmöte för Södra Renbergsvattnets skolhusförening 

240311 | 19:00 | Möte sammankallat av : Kennet Hedström 

Närvarande 

Kennet Hedström | Boel Hedström | Helen Fahlesson | Louise Lindgren | Leif Renström | Bertil Olsson | 
Elvy Edström | Linnéa Olsson | Åsa Östergård | Albin Rosenius 

 Punkt Ägare 

1. Mötets öppnande 

Kennet Hedström hälsar alla välkomna och förklarar årsmötet för öppnat 

Kennet H 

2. 

 

 

 

 

 

 

Val av mötesfunktionenärer 

a) Ordförande 
Årsmötet beslutar att välja Kennet Hedström till mötesordförande 

b) Sekreterare 
Årsmötet beslutar att välja Louise Lindgren till sekreterare 

c) Justerare 
Årsmötet beslutar att välja Elvy Edström & Bertil Olsson till 
justerare för årsmötet 

Kennet H 

3. Mötets behöriga utlysande 

Åsmötet beslutade att mötets utlysande skett enligt stadgar 

 

4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes utan förändringar 

 

5 Genomgång av mötesprotokoll 

Årsmötesprotokoll läses upp av Louise Lindgren, godkändes och lades 
till handlingarna 

Louise L 

6 Verksamhetsberättelse, kassarapport och revisionsberättelse 

Verksamhetsberättelse för 2023 lästes upp av sekreterare Louise 
Lindgren, godkändes och lades till handlingarna. Kassarapporten över 
2023 lästes upp av kassör Linnéa Olsson, godkändes och lades till 
handlingarna. Revisionsberättelse för 2023 lästes upp av kassör Linnea 
Olsson, godkändes och lades till handlingarna.  

Louise L 

Linnéa O 

Linnéa O 

 

7 Styrelsens ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023 

Kennet H 

 

 

 

 

 

 



 

Sidan 2 

Begränsad delning 

 Punkt Ägare 

8 Val av ny styrelse 

Valberedningen lägger fram förslag till ny styrelse 
Orförande: Kennet Hedström 1år 

Nyval ledamot 2 år 
Albin R 

Omval ledamöter på 2 år: 
Helene Fahlesson 
Boel Hedström 
 
Nyval ledamot 1år 
Åsa Östergård 

Sittande ledamöter 1år: 
Louise Lindgren 
Leif Renström 
 

Val av revisorer 1år:  
Allan Lindgren & Robert Tedestedt 
 
Årsmötet godkänner förslag. 

Kennet H 

 

9 Val av valberedning 

Kurt Olofsson & Åsa Wiklund 
 

Kennet H 

10 Taxor 
Årsmötet beslutar att låta hyrestaxor för skolan vara orörda 

Kommersiell verksamhet eller 
privata ändamål 

Byns föreningar och 
kursverksamhet 

400 kr skolsal/kök/omklädning 200 kr skolsal/kök/omklädning 

500 kr hela skolan 300 kr hela skolan 

 

Priser för barn vid arrangemang ombesörjt av skolhusföreningen föreslås 
vara gratis upp till 7 år. Mellan 7-12 år tas halva vuxenpriset och personer 
13 år och äldre betalar vuxenpris.  

Årsmötet godkänner detta förslag 
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Underhåll 

 Skolhusföreningen har sökt bidrag från Skellefteå kommun för 
renovering. Den totala summan som ansökts om var 61.000:- 
Beviljade bidrag blev 17.000. 
 
Prioriterade renoveringsprojekt 

 

 



 

Sidan 3 

Begränsad delning 

 Punkt Ägare 

- Prio 1 Brotak. Bör renoveras i år, antingen vid vårstädningen 
eller via gubbdagiset.  

- Prio 2 Hustaket/snörasskydd. Styrelsen väntar på en 
besiktning av skadan och offert från backvikens plåt.  

- Prio 3 Målning av fasad. Hela byn skulle behöva engagera sig 
för målning av skolan. Styrelsen får i uppdrag att undersöka 
lämpliga tillvägagångssätt. 

 

Vetilationsbesiktning kommer att utföras under våren pga krav från 
kommunen. Kostnad 5000:-  

 

 

 

 

 

 

 

 

Aktiviteter 

Det har varit svalt intresse att närvara vid evenemang som anordnas 
under senaste året. Vad kan vi göra för att öka antalet deltagare? 

Förslag som diskuteras är att annonsera bredare på anslagstavlor i 
Burträsk och andra omkringliggande byar samt annonsera i fler 
Facebookgrupper.  

 

Förslag på aktiviteter 

 Bjuda in Naturfotograf till bildvisning på skolan.  
Lämplig tidpunkt skulle vara i april alternativt till hösten. 
Frågan tas med Lennart Olofsson som har kontakt med 
fotografen. 

 Våffelcafé med loppis 
Våffelcafe ordnas på skolan samt möjlighet för de som vill att 
ställa upp ett bord och ha loppis. Avgift för loppisförsäljare 
50:- Maj föreslås som lämplig tid att ordna detta.  

 Spontana Boulespelsträffar 
 Forsätta med höstfest och julgröt 
 Sopplunch på skolan 
 Hockeykvällar 
 Friluftsdag med tipsrunda 
 Valborgsfirande 

Förslag om valborgsfirande. Det diskuteras begränsade 
resurser att organisera majbrasa eftersom det krävs mycket 
efterarbete. Styrelsen ser över alternativa lösningar som inte 
innefattar majbrasa. 

 

Aktivitetslista ska sättas upp på skolan. Detta är viktigt så att vi får 
rapportera in rätt antal gånger skolan används vid bidragsansökan från 
kommunen. Gränsen är 43 uthyrningar för att kommunen ska bevilja 
ekonomiskt stöd till föreningen.  
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Begränsad delning 

 Punkt Ägare 
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Övriga frågor 

 

Linnea Olsson avtackas efter 21 år som kassör i föreningen.  
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Mötet avslutas 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


